
 

 

Samarbetsrådsmöte med Marieborgsskolan 4 april 
 
1. Rektor hälsar alla välkomna och berättar om vilka som bjudits in till mötet förutom föräldrarna 
2. Presentationsrunda - representanter för de flesta klasser fanns på plats. Från skolan fanns 

personal och skyddsombud på plats. Av de inbjudna politikerna och kommunala tjänstemän 
som har beröring med frågan (sammanlagt 9) är endast en närvarande, Elin Landerdahl. 
Dessutom är Jon Sjölander från KS på plats. 

3. Rektor berättar historien hur bakgrunden som hon känner till den under 5 år sedan hon började 
här. Då handlade det mycket om att det skulle bli en problematisk situation när kvännarskolan 
skulle stängas. Skulle barnen komma till Marieborg, eller skulle man göra en ny. Det blev en ny 
skola. Ljungberga. Den tänktes också avlasta Marieborg. Så blev inte fallet. Man tittade då på 
en baracklösning för Marieborg och det ska ha funnits ett tillfälligt bygglov då med 2 årsgräns. 
Man pratade då om att man behövde klassrum, matsal och personalrum. Även tog man upp att 
gymnastiksalen var på tok för liten. Man hade då långtgående samtal om hur man skulle lösa 
situationen det på bästa/mest ekonomiska sättet. Man tittade bl a på gymnasiets baracker, 
men de hamnade ju sedan i Gamleby. Personer som varit inblandade under åren är bl 
a:SvenOlof Andersson, Göran Fuchs, Kalle Söderberg, Maria Eek, Pelle Svensson, Magnus 
Bengtsson, Presidiet i BUN. Rektor upplever att man förstod då väl behovet av en långsiktig 
lösning. Att notera är att sedan 2010 har det inte funnits något eget klassrum till minst en klass, 
ibland två. 

4. Under 2015/16 har man pratat om en mängd olika lösningar mellan skolan och förvaltningen. 
Det har varit relativt intensiva samtal med handfasta idéer. Det finns dock inget konkret som 
kommit ut från det. 

5. Just nu i nämnden rapporterar Elin Landerdahl om hur diskussionerna går. Man pratar om hur 
mycket man egentligen skulle bygga. På vilket sätt kan man göra 2 våningar eller 3 våningar 
har man diskuterat. Det finns ett uppdrag från BUN som ligger på Grundskolechefen och 
Bostadsbolaget.  

6. Vi diskuterade saker som finns som hinder - 1)Ändring av detaljplan som kan ta tid att göra 2) 
Budget för ombyggnation saknas 3) Förändringar inom organisationen vad gäller personal och 
struktur har försvårat arbetet 

7. Jon Sjölander rapporterar från KS att han fått besked under kommunens budgetdagar om att 
ett ”inriktiningsförslag” skulle komma innan sommaren. Han slår fast att BUN måste äga 
frågan, och sedan måste de jobba åt två håll. Dels  mot Bostadsbolaget som kan bygga och se 
till att det fungerar, dels mot KS som kan besluta om medel till bygget. 

8. Just nu finns det 320 elever på Marieborg där prognosen säger att det ska finnas 270 barn. 
Rektor förklarar att man inte tagit emot en massa extra barn, som hon hört att vissa sagt. Det 
har kommit till barn och flyttat från barn. Man har även ett ”utbyte” av barn med Brevik. 
Prognosen framåt säger att antalet kommer att minska något, om än marginellt. Det enda som 
verkligen skulle lätta på lokalbehovet är om skolan blev enparallellig, men det kommer inte att 
hända.  

9. En fråga som kommer upp från föräldrarna är: Hur görs prioriteringarna? Vissa föräldrar har 
varit i över 10 år på liknande samrådsmöten om samma frågor. Man känner sig åsidosatt. 

10. Vi pratar om att skolan är populär och gör goda resultat, men att det på senare år hörts röster 
om att man ”inte bör sätta sina barn på Marieborg” i olika sociala medier o dyl.   

11. Marieborg lider av sin trångboddhet på många sätt. En summering av vad som behövs: 1 - två 
klassrum det saknas till två klasser i dagsläget 2 - lärares arbetsplatser 3 - grupprum 4 - Matsal 
5 - toaletter 

12. Löss har varit ett problem i många år på Marieborg. Vi pratar om det kan ha samband med 
trångboddheten. T ex så använder många elever samma hörselkåpor för att få arbetsro. Kan 
dessa vara en av anledningarna till att man inte får bukt med lössen? 

13. Vi diskuterar hur man kan komma vidare. Vi har en massa förslag och idéer som är mer eller 
mindre genomförbara, och rektor styr oss in i mera konkreta tankar. 

14. Jon Sjölander gör ett inspel om att man inte borde behöva göra sådana saker som att räkna 
och rita på ett förslag på lösning. Någonstans betalar man ju faktiskt skatt för att det här ska 
skötas korrekt.  



 

 

15. Förslag från politikerna om vad vi kan göra: Skriv ett brev till den öppna adressen på 
kommunen - skriv ihop om att vi haft ett möte och vad som sagts idag. Vi kan även utse en 
grupp som träffar Magnus Bengtsson och diskuterar problemen som finns.  

16. Plan framåt - Henrik, Niklas, Annika, Lena, AnnCatrine går till Magnus Bengtsson så snart som 
möjligt och Henrik ska bjuda in oss. Han ska då också önska att presidiet ska närvara från 
politiken.  

17. Vidare arbete som kan komma i framtiden - De som vill kontaktar media, vi skriver ett brev till 
”Dagens post”, Annika räknar på vad det kostar att fixa fram en lösning. Dessa grejer väntar vi 
med.  

16. Rektor går igenom verksamheten just nu - och ger aktuell rapport om bl a Nationella proven, 
nyanställningar och öppettider i påsk. 
17. 28 april kommer Marieborg att hälsa våren välkommen med sång och dikter på kullen. Det är 
vid 10.20 och alla är välkomna att komma och lyssna på det. 
 
 
 
 
Vid tangentbordet 
 
 
 
 
 
Henrik Arkåsen 
 


